
	

Bestyrelsesmøde	d.	9.	juni	2015	
Grundejerforeningen	Kiplings	Allé	

	
Tilstede:			
Linda	V.	Andersen	(formand)	
Kasper	Bang-Petersen	(bestyrelsesmedlem)	
Peter	Mortensen	(suppleant)	
Mette	Juul-Gregersen	(bestyrelsesmedlem)	
	
Fraværende:			
Jeppe	Thaarup	(suppleant)	
	
Referent:	Mette	Juul-Gregersen	
	
Referat:	
Dagsorden	 Diskussion	 Beslutning	
1.	Bredbånd	Nord	 Bussen	har	været	her	ad	to	

gange,	få	besøgende	
Bestyrelsen	gør	opmærksom	
på	at	tilslutning	på	
nuværende	tidspunkt	er	
gratis	

2.	Gistrup	Antenneforening	 	 22.	juli	er	der	ekstraordinær	
generalforsamling	i	Gistrup	
Antenne	forening	kl.	19	i	
Gistrup	Hallen.	Tilmelding	
ikke	nødvendig	

3.	Grønne	Arealer	 Linda	har	talt	med	Bent	om	
den	forsatte	vedligeholdelse	
af	de	grønne	arealer.	

De	vil	gerne	forsætte	med	
vedligeholdelsen.	

4.	Et	års	vejsyn	etape	2	
						
	
	
	
	
	
	
						Manglende	sti	

John	Keller	har	ringet	til	
Linda,	vedr.	vejsyn	i	etape	2	
onsdag	d.	17.	Juni	kl.	8	
	
	
	
	
	
Sti	skal	være	som	øvrige	stier	

Bestyrelsen	ønsker	
tilbagemelding	vedr.	
observationer	omkring	steder	
hvor	der	står	vand,	huller	osv.	
inden	denne	dato.	
Linda	deltager	på	dagen	evt.	
også	Peter.	
	
Opgaven	ligger	hos	Aabo	
Sørensen	(via	John	Keller)	
Evt.	beskadigelse	af	sti	ved	
opførelse	af	bygning	
efterfølgende	påhviler	
bygherre.	

5.		Betaling	af	kontingent	 	
	
	
	
	
	
Hvad	med	PBS?	
Skal	der	betales	årligt	eller	
halvårligt?		Dette	bør	evt.	
overvejes	inden	næste	
generalforsamling	

Kasseren	Rasmus	mailer	et	
kontonummer	med	deadline	
for	betaling	-	som	hver	
grundejer	er	ansvarlig	for	at	
indbetale	inden.	
	
Forslag	om	at	overgår	til	PBS	
videregives	til	kasseren	



	

6.		Hjemmeside	 Oplæg	fremlagt	
	
	

Oplæg	godkendt	
Opfordring	om	at	beboere	
fremsender	billeder	fra	
området	som	evt.	kan	
anvendes.	

7.		Forespørgsel	fra	nr.	13		
					(Maja	og	Thomas)	

Ønske	om	støjvold	og	vil	
gerne	donere	jord	

Beslutningen	fra	sidste	
generalforsamling	
fremsendes	som	svar	på	mail.	

8.		Evt.	 Hvad	er	status	på	
arbejdsgruppes	vedr.	
Bålplads	og	legeplads	
	
Arbejdsdag	

Bestyrelsen	vil	gerne	have	en	
tilbagemelding,	så	vi	ved	
hvordan	arbejde	skrider	frem.	
	
Rigtigt	godt	fremmøde	ved	
sidste	arbejdsdag,	ros	for	
dette	samt	for	”åben	garage	
samt	organiseringen.	
	
Linda	og	Peter	undersøger	om	
hvem	der	kunne	tænke	sig	at	
stille	garage	til	rådighed	samt	
hvem	der	vil	være	ansvarlig	
for	organiseringen.		
	
Næste	arbejdsdag	er	12.	
September.	

	
	
	


